
Zápis

z 6. zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja,

konaného dne 4.6.2019, od 18:00 hodin.

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Troja (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno

v 18:06 hodin starostou městské části lng. Tomášem Bryknarem („dále jako„předsedající").

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace o svolání zasedání

byla na úřední desce Úřadu městské části Praha-Troja zveřejněna v souladu se zákonem po dobu

nejméně 7 dní, a to od 27.5.2019 do 5.6.2019. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední

desce".

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1)

konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů

zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

***

Určení ověřovatelů

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu paní Kláru Foitlovou a pana Mgr. Michala Petkova.

Předsedající dále navrhl za členy návrhového výboru paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana JUDr.

Petra Hostaše

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja

a) určuje ověřovateli zápisu paní Kláru Foitlovou a pana Mgr. Michala Petkova

b) volí členy návrhového výboru paní Mgr. Kateřinu Tůmovou a pana JUDr. Petra Hostaše

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 40 bylo schváleno.

***

Proti poslednímu zápisu nebyly vzneseny žádné námitky a zépis se považuje za schválený.

***

Schválení programu:

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění.

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městské části Praha-Troja schvaluje následující program zasedání:

1. Zahájení



2. K uzavření Smlouvy na vytvoření projektové dokumentace, výkon inženýrské činnosti a

autorského dozoru na projektu „Dostavba Základní školy a Gymnázia Trojská"

3. Stanovisko zřizovatele ke zvýšení kapacity Základní školy Praha 7, Trojská 110

4. Informace starosty

5. Diskuze, závěr

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesení č. 41 bylo schváleno.

***

Bod 2 — K uzavření Smlouvy na vytvoření projektové dokumentace, výkon

inženýrské činnosti a autorského dozoru na projektu „Dostavba Základní školy a

Gymnázia Trojská"

Pan starosta uvedl, že důvodová zpráva byla členům zastupitelstva zaslána e-mailem a nebude

zde čtena. Tato problematika byla diskutována v komisi pro školství, členové zastupitelstva byli

0 připravované rekonstrukci základní školy informováni v rámci informací starosty na jednáních

zastupitelstva. Paní Karlíková se zeptala, co když se naše připomínky ke studii nepodaří

vypořádat a je podepsané smlouva. Pan starosta vysvétlil, že jsme předložili připomínky a

projektanti jsou povinni je vypořádat. Paní Tůmová — připomínky ke studii vyplývaly z toho, že

autorje Itala v Itálii platíjiná legislativa např. na vybavení sociálních zařízení. Z naší strany jsou

to méně důležité připomínky. Pan místostarosta — součástí smlouvy je dopracování studie,

návrhu stavby podle našich připomínek. Pan Hostaš — studie zvítězila v architektonické soutěži

a nelze provádět zásadní změny. Pan místostarosta — autoři vyhráli, že to byl návrh nejfunkčnější

a splňoval požadavky MČ, nejen nejhezčí. Paní Karlíková — zeptala se na souvislost s druhým

bodem jednání zastupitelstva, kterým je rozšíření kapacity školy. Zda je rekonstrukce školy

základem pro razantnější rozšíření školy s větší kapacitou. Paní Tůmová vysvětluje současnou

kapacitu školy a předložila dokument k průběhu zápisu žáků pro školní rok 2019-2020. Při zápisu

byla situace taková, že kdybychom chtěli přijmout všechny trbjské děti, tak by byla kapacita

překročena, proto žádáme 0 navýšení kapacity. Základní škola má ještě jednu třídu vhodnou pro

výuku a mohla by od školního roku 2020-21 otevřít dvě první třídy. To by zvýšená kapacita

umožňovala. Paní Karlíková — nešlo by nechávat místo pro další trojské děti v dalších ročnících

pro případ, že se do Troje přistěhují. Paní Tůmová — pokud máme volnou kapacitu, tak bychom

měli přijmout všechny přihlášené děti. Přístavbou a novými učebnami by se nám uvolnila

možnost pro půlení tříd. Kdyby dlouhodobě bylo dětí více, byly by lepší dvě paralelní třídy než

jedna třída 0 30 dětech. Byly by další odborné třídy, ale stále by to zůstala rodinná škola. Zlepšily

by se podmínky i pro učitele. Pani Karlíková — o kolik se může navýšit kapacita po přístavbě. Paní

Tůmová — podle počtu děti, mohou být paralelní třídy ve všech ročnících. Pan starosta — musíme

argumentovat, že se kapacita navýší, protože bez navýšení kapacity nám nikdo žádné peníze na

rekonstrukci nedá. PaníTůmová — radní ostatních městských částí si stěžují, že rodiče požadují,

aby děti chodili do školy v místě bydliště, školy jsou ale přeplněné a městské části již nemají

volná místa. Pan místostarosta — jak je to s kapacitou družiny, bude družina vkmenových

třídách. PaníTůmová — dnes je družina ve třech kmenových třídách.

Pan starosta dal hlasovat o návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí



informaci o realizacijednacího řízení bez uveřejnění na zajištění projektové činnosti,

inženýrské činnosti a autorského dozoru pro projekt „Dostavba Základní školy a Gymnázia

Trojská - projektová dokumentace, inženýrská činnost, autorský dozor"

b) 5 c h v a l uj e

uzavření Smlouvy na vytvoření projektové dokumentace výkonu inženýrské činnosti a

autorského dozoru se zhotovitelem se sídlem: Via Tarvisio 2 — 00198

Řím, Itálie, [CO-12446081007 za konečnou cenu 4 999 999,51 Kč včetně 21% DPH dle přílohy

tohoto usnesení.

c) p o v ě ř uj e

starostu lng. Tomáše Bryknara podpisem Smlouvy o dílo

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti O Zdrželi se 0

Usnesení č. 42 bylo schváleno.

***

Bod 3 — Stanovisko zřizovatele ke zvýšení kapacity Základní školy Praha 7,

Trojská 110

Rozprava ktomuto bodu probíhala již při projednávání předcházejícího bodu. Pan starosta

zdůraznil, že školská komise se zadáním architektonické soutěže dlouho zabývala. Zdůraznil, že

si dlouho nedovedl představit, jak to bude ve škole při stavbě probíhat. Ale tato rekonstrukce

bude probíhat tak, že se nejdříve přistaví nové křídlo a po přestěhování se bude rekonstruovat

stará budova. Paní Tůmová — požadavky na nové prostory měla základní škola, ale i Trojské

gymnázium. Tam je možné po složení přijímacích zkoušek pokračování v rámci devítiletého

studia, děti nemusí opouštět Troju. Po rekonstrukci chceme vyhovět i panu řediteli gymnázia.

Paní Karlíková — po rekonstrukci dojde k navýšení kapacity i pro gymnázium? Paní Tůmová —

gymnázium využívá prostory v bílých domech a mimo Troju, po rekonstrukci by se celá škola

vešla do jedné budovy.

Návrhový výbor přednesl návrh usnesení, o kterém dal pan starosta hlasovat.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo MČ Praha-Troja po projednání:

a) bere na vědomí

důvodovou zprávu ke změně kapacity Základní školy Trojská 110

b) 5 c h v a ! uj e

zvýšení kapacity Základní školy Praha 7, Trojská 110 ze současných 130 žáků na 150 žáků.

c) u k l á d á

tajemníci ÚMČpožádat o změnu ve školském rejstříku

Výsledek hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdrželi se 0

Usnesem’ č. 43 bylo schváleno.

***

Bod 4 — Informace starosty



. Pan starosta informoval o průběhu konkurzu za funkci ředitele Základní školy, Praha 7,

Trojská 110. Proběhlo jednání konkurzní komise, kde předsedou komise byl pan ředitel

Základní školy Strossmayerovo nám. Mgr. František Rada. Konkurzní komise jednomyslně

navrhla paníTůmovou pro výkon funkce ředitelky Základní školy a doporučila ji zřizovateli ke

jmenování.

. Pan starosta informoval, že se zastupitelstvo bude muset na svém říštím 'ednání zabývat

změnami územního plánu. Jedná se o změny ÚP žadatelů—azněnu ÚP

v lokalitě Velká Skála u ulice Pod Havránkou, která byla v zastupitelstvu MČ schválena v roce

2004 a dále byla pozastavena. Nyní pan náměstek primátora arch. Hlaváček informoval, že

by se mělo pokračovat ve změně nebo ji ukončit v projednávání. Třetí změna ÚP se týká

parkoviště pod Jabloňkou, kde je zaplocená plocha na pozemku za betonárkou a je to

prezentováno jako parkoviště pro 200. Při jednání Výboru pro územní rozvoj, územní plán a

památkovou péči ZHMP chce městská část vznést požadavek, aby parkoviště nesloužilo jen

pro 200, ale i pro veřejnost. Chceme najít nějaké řešení, aby to bylo pro ZOO, ale at’ to

provozuje po celý rok a pro veřejnost. Již v minulosti MČ požadovala jako parkoviště P+R.

Probíhá diskuze k provozování betonárky vTroji. Pan Petkov — v souvislosti s navrhovanou

změnou ÚP na Velké skále by to byl nárůst počtu spádových žáků. Pan starosta - počítali jsme

to s panem architektem-na 100 domů a nárůst 400 obyvatel. Pan starosta —

představu MČ k zastavění této lokality jsme definovali v návrhu Metropolitního plánu. Musí

se nejprve vyřešit doprava. Pan Hostaš — proč se nyní otevírají staré změny ÚP. Pan starosta

— nynější vedení Prahy udělalo pořádek a chce pozastavené změny bud' ukončit, nebo dále

projednávat. Paní Pokorná — o zastavění tohoto území se budeme bavit po vyhotovení

celkové studie.

. Pan starosta seznámil s návrhem pana náměstka primátora Pavla Vyhnánka na změnu výše

koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí, a to zvýšení místního koeficientu a snížení

základního koeficientu. Tato varianta je přínosem pro MČ 0,5 mil. Kč. Svaz městských částí

doporučuje návrh na navýšení místního koeficientu na dvojnásobek a ponechání základního

koeficientu, čímž by se příjem MČ navýšil o 1,5 mil. Kč. Pan starosta informoval o tom, že

v budoucnu dotace z rozpočtu hl.m.Prahy z rezervy pro MČ nemusí být a může klesnout i

podíl na rozpočtu hl. m. Prahy. Tím bychom měli větší příjem z daní 2 nemovitých věcí. A proti

tomu je nutno říci, co za zvýšenou daň občané dostanou. K rozhodnutí dostanou členové

zastupitelstva podklady a změna koeficientů bude předmětem příštího jednání, které by

mělo být 24.6.2019. Stanovisko MČ musíme odeslat do 30.6.2019.

0 Termíny jednání zastupitelstva městské části ve druhém pololetí - 3.9., 1.10., 5.11. 3

3.12.2019.

***

Bod 5 — Diskuze, závěr

Pan starosta informoval o jednání s panem arch._je připravená dokumentace ke

stavbě Domu převozníka, se kterou půjde MČ na konzultaci na Stavební úřad ÚMČ Praha 7 a

potom začne dokumentaci projednávat s dotčenými orgány podle toho, jakou cestou půjde, zda

cestou sloučeného územního a stavebního řízení nebo zvlášť územní rozhodnutí a potom

stavební povolení.

Paní Karlíková se dotázala, zda zahájíme jednání kmodrým zónám. Pan místostarosta —

informoval o stanovisku Odboru dopravy ÚMČ Praha 7 kpožadavkům MČ. Pan starosta —

svolámejednání Komise pro dopravu za účasti zástupců Prahy 7, kteří majízkušenosti s modrými

zónami a doporučí nám řešení. Vněkterých místech bychom mohli omezit parkování. Pan



Hostaš — doprava v klidu neníjen parkování, měla by být řešena studií celé Troje. Pan starosta —

příštítýden proběhnejednánís panem generálním ředitelem TSK hl.m.Prahy a.s. Mgr. Sinčákem

právě k řešení dopravy v Troji. Probíhá diskuze k parkování návštěvníků ZOO. Se ZOO jednáme

na principu kompromisu.

Pan starosta poděkoval všem za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 20:15 hod.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

Zápis byl vyhotoven dne: 4.6. 2019

Zapisovatel: lng. Irena Marková

Ověřovatelé: Klára Foitlová

Mgr. Michal Petkov

Starosta:

 

Razítko obce:


